
Tobacco USA is the first company to grow leaves for handmade 

premium cigars in Mynamar/Burma. After conducting a 

comprehensive search in conjunction with Cuban agronomists 

throughout South East Asia, it was determined that, while 

Myanmar (known to many as Burma) is an underdeveloped 

nation, there was a vast expanse of premium virgin land that 

happened to sit on the same latitude as Pinar Del Rio, Cuba. Its 

excellent conditions and soil have allowed Tobacco USA to grow 

a uniquely original tobacco. This high-quality and rare Burmese 

tobacco has made Tobacco USA and its brands a sought-after 

commodity in the worldwide tobacco industry.

美国烟草公司为能开发新地域的雪茄烟草种植基地，
曾携手古巴农业专 家一起在亚洲进行全面调研和实地
考察，经多次研究研讨发现缅甸地理 位置与古巴的
Pinar Del Rio在同一个纬度点上，该地区土地肥沃非
常适宜 种植出高品质雪茄烟草。我们随即进入缅甸进
行了标准化种植并结合科 学与传统的工艺，成功的种
植出独特的原始烟草。也由于这种高品质和 稀有的烟
草，使本公司及其品牌成为全球烟草业的抢手商品。 
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Founded in 2013, Tobacco USA has become the very first major cigar producer to grow their 

tobacco on Asian soil. Already affiliated with the famous Robaina family, Tobacco USA conducted 

a comprehensive survey of Asia before breaking ground, and determined that Myanmar had the 

most suitable conditions and soil for tobacco farms.

 

A year into the Myanmar operation, Tobacco USA’s products were tested. Multiple Cuban expert 

technicians determined that the quality was excellent, and that this level of tobacco could only be 

matched on Caribbean soil. After a few more years of fermentation, Tobacco USA officially began 

rolling cigars in 2017. Samples were soon sent to be analyzed by experts in the United States, the 

Dominican Republic, Nicaragua, Honduras, and China, where they all received positive reviews.

 

As of 2018, Tobacco USA has formally entered the United States, European, and Southeast Asian 

markets. Cigar lovers have commented that these cigars carry a unique and exotic taste. This 

originality is what separates Tobacco USA from its competitors, and it is what will continue to drive 

the company forward.

美国烟草公司成立于2013年，是一家比较早期在亚洲成功种植出优质雪茄烟叶的公司。自成

立以来即与著名的罗宾纳家族交流合作，最终决定在缅甸落 地种植。

经过多年的精准运营，研究和测试，在2017 年被多位国际级雪茄专家鉴定后得出结论:“该雪

茄质量优良，而且突破了高品质烟草只能局限于加勒比海 地区种植的神话”。 2018年，美国

烟草品牌正式打入美国，欧洲，及东南亚市场，并且得到众多雪茄爱好者的共同好评:“该雪

茄具有独特的异国情调”。



& NEWS
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Since breaking ground in Myanmar/Burma 

in 2013, Tobacco USA has quickly become 

one of the most up-and-coming cigar 

brands in the tobacco industry. Though 

still a young company, Tobacco USA has 

been featured on the cover of Cigar & 

Spirits with Hollywood legend Bill Murray. They received a 93 rating from 

the experts at C&S, and they were ranked as the 3rd best boutique cigar 

of 2018. 

自2013年在缅甸实验种植以来，美国烟草公司成为业界最
崭露头角 的雪茄品牌之一，虽然我们是一家比较年轻的公
司，但非常荣幸地 成为好莱坞传奇人物比尔默里(Bill Mur-
ray)的雪茄与烈酒(Cigar & Spirit)的封面。获得C&S专家的93
分高评并誉为2018年精品雪茄第三 名。

雪茄品级与新闻



2018年精品雪茄20强 荣获第三名

品味笔记:
首支纯缅甸优质手工雪茄。这款异国情调的雪茄属温和至中等风味，具有

令人难以置信的乳霜味吸烟体验，其如丝般柔滑的雪茄又有着咖啡，雪

松，和皮革味道。这款缅甸雪茄为雪茄爱好者带来了焕然一新的体验。
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Tobacco USA
Robaina
ABAM
Cuevas

Oliva

Myanmar Farms

美国烟草

罗宾纳 (古巴雪茄神父之称)
威利雪茄代工厂
雪茄界的劳斯莱斯 Gurkha代工厂

美国手工雪茄销量第一

缅甸农场
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